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Samskega doma ne bo
Delegati krajevne skupnosti Rezke

Dragar - Črnuče so na 44. sejl zbora
krajevnlh skupnosti zastavili delegat-
sko vprašanje o zazldalnem načrtu za
BS - 109/1 v n)ihovi krajevnl skupnosti,
k|er jo po njihovem mnenju predvidena
gradnja še sedmih stanovanjsklh stolpl-
cev. Zanlmalo Jih je, če je res spreme-
njena namembnost gradnje in če bo
Slovenija ceste - Tehnlka gradila sam-
ski dom v nekollko drugačni izvedbf -
samo garsonjere.

Vpraiali so tudi, če se lahko namemb-
nost gradnje (družinska stanovan|a)
spremeni brez vodnostl krajevne skup-
nostl.

• Na občinskem komiteju za urbani-
zem, gradbene zadeve, komunalno in
stanovanjsko gospodarstvoso odgovori-
li, da je po urbanistični dokumentacijl za
območje zazidalnega otoka BS - 109 Čr-
nuče, ki jo je izdelal ZDRL tozd Urbani-
zem, junija 1979, v južnem delu na novo
predvidenih 6 štirinadstropnih stano-
vanjskih stolpičev s približno 145 stano-
vanji. Sedmi stanovanjski stolpič, ki je
omenjen v delegatskem vprašanju, je
ostal nedograjen ob izgradnji ostalih sta-
novanjskih stolpičev na tem območju in

ga zato navedena urbanistična doku-
mentacija ohranja.

Namembnost stanovanjskih stolpičev
se ne spreminja, nekoliko bo spremenje-
na le struktura stanovanj in sicer so po
idejnih projektih predvidena v vsakem
stolpiču naslednja stanovanja: pet dvoin-
polsobnih, pet dvosobnih z dvema kabi-
netoma, pet dvosobnih, pet enoinpolsob-
nih, štiri enosobna stanovanja in štiri
garsonjere.

PRAVOČASNIH PRIPOMB
Nl BILO

Na 44. sejl zbora združenega dela je
delegat kmetijske delegacije v razpravi
o osnutku odloka o splošni prepovedi
prometa z zemljisčl, prepovedl parcela-
clje zemljišč, prepovedl gradltve in
sprememb zemljlšč za zazldalni otok BS
203/4 šentjakob izrazll željo kmetov s
področja krajevne skupnostl Podgorlca-
Sentjakob, da bi ta zemljiiča še naprej
služila za potrebe kmetijstva. Dejal je,
da bi se v primer pozidave teh zemljlšč
po|avil problem obstoja nekaterih kme-
tlj, zato je pozval, naj bl to zemljisče
obdržall za potrebe kmetijstva.

• Komite je v odgovoru, ki je bil objav-
Ijen v majski številki Zbora delegatov,
razložil, da je bila površina omenjenega
zazidalnega otoka s prostorskim delom
družbenega načrta opredeljena kot nek-
metijska. Pri odločitvi, da se ta zemljišča
nameni za gradnjo, je bilo upoštevano
predvsem dejstvo, da je velik del te zem-
Ije manj primeren za kmetijstvo.

Osnutek prostorskega dela družbene-
ga načrta občine je bil v javni razpravi od
maja do oktobra 1981, vendar v tem roku
nista dali nanj niti krajevna skupnost
Podgorica-Šentjakob niti kmetijska dele-
gacija nobene pripombe. Ker pa se je že
pred tem strinjala s spremembo na-
membnosti tega zemljišča tudi kmetijska-
zemljiška skupnost naše občine, so na
komiteju za družbenoekonomske odno-
se menili, da se vsi prizadeti stri/ijajo s
takšno odločitvijo.

« Ob urejanju zakupnih odnosov na ob-
močju Beričevega pa so na komiteju
predlagali, naj sozd Emona delovna or-
ganizacija Agroemona tozd Poljedelstvo
- Govedoreja upošteva tudl potrebe tistih
kmetov, ki jim bo s pozidavo BS 203/4
dokončno odvzeta možnost obdelave
zemljišč na območju ffe nove soseske.


